
 Referat styremøte nr. 21 2023 - 25  

  
Til: Styret Nordland Skikrets  
  
Møtested: Teams 

Møtestart: Onsdag 12. mars 2025 kl.20.00. 
Tilstede: Arnfinn, Siri-Elise, Oddbjørn, Anniken JR, Trond Jøran, Anniken A, Mona 
Forfall: Ann Merete 

  

  
Saksliste  
  

  
Hva  

Hvem/Frist  
  

 
Sak 119, 2023-25 
Godkjenning av referat 

 
Styrereferat nr. 20 fra 12/2-25 godkjennes.  

   

 
Sak 120, 2023-25 
Info fra leder 

 
Info fra leder v/Arnfinn 
Kretslederseminar i Trondheim forrige helg, i 
forbindelse med VM. 
- Digitalt Ting 18. juni. 
Organisasjonsprosjektet; 
- Presentasjon av arbeidet i de ulike delprosjektene 
1, 2 og 3. 
- Får høringsdokument 1. april. Ut april til å svare på 
høringen. 
 
Ekstraordinært Teamsmøte for kretslederne i går. 
- Omhandlet Hoppsaken fra VM. Suspenderte fra 
støtteapparat, samt utestengte utøvere.  
Ola, Tove og Espen informerte. 
- Foreløpig ligger saken hos Hopp. 
- Har hatt skistyremøte, møte med etisk komite og 
sponsorer. 
- Gransking fra FIS. 
 

Arnfinn 

 
Sak 121, 2023-25 
Info fra grener 
 

 
Info fra grener. 
 
Alpint v/Siri-Elise 
- NNM rett rundt hjørnet. 
- Sortland avlyst renn grunnet dårlige snøforhold. 
- Ankenes utsatt KM 14 dager. Skal gjennomføres tre 
renn. Rangeringsrenn. 
- Narvik stengt bakken, for å produsere mer snø. 
- Barnas World Cup siste arrangement i år. 
 
Hopp og kombinert v/Trond Jøran 
- Aktive ungdommer har deltatt på Solan Gundersen, 
Hovedlandsrennet og NC. De har representert 
Nordland godt. 
- Bakkene er i orden. Har vært produsert snø og 
jobbet mye. 

Grener 



- Har vært arrangert 4 Telenorkarusell med  70-80 
deltagere. 
- Skal arrangeres Kørv- og jenterenn. 
- Skal arrangeres NNM og NM kombinert. 
- VM vinnere og medalje vinner i VM.  
- Eirin er fornøyd verdensmester, og medaljevinner 
- Robin - medalje i lagkonkurranse. 
- Frida Westmann(medl. i Stålkameratene deltok for 
Sverige) hevdet seg nært toppen. 
- Hopperne deltar i Vikersund. 
 
Langrenn v/Anniken 
- Lite snø. Noen avlyste renn og noen renn flyttet. 
- KM del2 flytte fra Bestemorenga til Misvær. Lav 
deltagelse. 
- KHUS; Nordland sender et lag. Fått dispensasjon 
for å delta med en 14 års jente, da vi mangler 15 års 
jente. 
- Jobbes med regionslag og veien videre. 
Rekruttlag og junior tatt ned. Jobbes med å ta yngre 
utøvere inn. 
NSF fortsetter å støtte regionslag. Går inn med mer 
økonomi neste år, og mer året etter. 
- Team Elon:  
Trenerstillingen lyses ut. Nils Magnus slutter. 
Endringer i styringsgruppa. 
- Nordlandscup: Avlyst et renn, krav om deltagelse 
redusert med et renn. Premieutdeling på NNM. 
 

 
Sak 122, 2023-25 
Økonomi 

 
Økonomi v/Mona 
- Ikke regnskapsrapport pr februar. Ikke skjedd så 
mye.  
- Ferdigstille årsregnskapet for 2024, og sende det til 
revisor. 
 

Styret, Siri-
Elise, Mona 

 
Sak 123, 2023-25 
Anlegg 
 

 
Anlegg v/Oddbjørn 
 
Strategisk viktige anlegg  
- Behovskartlegging av Idrettskretsen, presentert på 
torsdag. 
- Anleggsbygging har gått ned. 
- Omgjøring av spillemiddelordning. Flere endringer. 
- Skiidretten og andre står for bygging og eier. 
Innspill: 
- Har spilt inn Fageråsbakkene og Narvik. 
- Kriterier for å få ekstra midler: 4 års plan.- 
Høringsfrist 19. mars, styrebehandles i NIK 19. mars. 
Behandles i særforbund før 1. mai. 
 
Diskusjon: 
- Dette er jo noe Nordland ikke ønsker. 
- Utrede hvilken type modell som skal brukes. 
- En modell: Fylkeskommune skal få 10% til rådighet 

Oddbjørn, 
grener 



til alle kommuner. Prøver å få disse 10% til NIF. 
- Blir verre for Nordland. 
- Skal gå til store anlegg, type toppidrettssenter, 
idrettsparker. 
- Spille inn til eget forbund. 
- Trond Jøran og Siri-Elise skriver noen ord om dette, 
og sender til Oddbjørn. 
 
 
Skikretstinget: 
- Styremøte fredag 9. mai. 
- Tema – Seminar:  
1. Rekruttering - SKU: Hvilke tiltak har klubbene satt i 
gang. Hva klarer klubbene å få ut av dette. 
2. VM i Narvik: Status v/Unni. 
 
 
Diskusjon Rekruttering:  
- Mange gjør veldig mye bra og strekker seg langt. 
Utfordrende å få med voksne frivillige, nok hender. 
- forrige Ting: Frivillighet Norge, og konkrete 
rekrutteringstiltak. 
- Snø. 
- Få ungene og foreldrene til å bli i klubb. 
- Suksesshistorier klubb. 
- Paraidrett. 
- Trenger engasjement, folk og hender til å bidra. 
 

 
Sak 124, 2023-25 
NNM Nordiske grener 

 
NNM Nordiske grener v/Arnfinn 
- Fått inn sak fra Mo om straming av mesterskapet, 
om at Rana Blad ikke har kapasitet til å streame. Evt. 
kunne betale noen for å gjøre jobben. 
- Ikke bruke penger på dette. Skal heller ikke gå til de 
andre skikretsene da arrangementet går på 
rundgang. 
- Heller bruke tid på å gjennomføre et godt 
mesterskap. 
- Arnfinn forfatter et svar til arrangør, og peker på 
mulighetene. 
 

Arnfinn 

 
Sak 125, 2023-25 
Økonomi 

 
Skikretstinget v/Arnfinn 
- Valgkomite: Vært i kontakt med valgkomiteen, som 
er i gang med arbeidet. 
- Hederstegn. Vært i kontakt med Eva Lund 
Pedersen, som er leder. Stein og Storvik 
medlemmer. Lyse ut Hederstegn. 
- Priser til utøvere – ikke praktisert. 
- Årsberetninger 
- Handlingsplan. 
- Anleggsplan. 
- Grenmøter: Langrenn. 
 

Arnfinn 



 
Neste møte 
 

 
Neste møte. 
Onsdag 9. april kl. 20.00 
- Høring org.utv. 
- Forberedelser til Ting. 
 
Tirsdag 22. april Ordinært styremøte 
Onsdag 23. april sende ut Tingpapirene. 
 

 

 


